

Title (en)
Advertising panel.

Title (de)
Werbetafel.

Title (fr)
Panneau publicitaire.

Publication
EP 0488940 A2 19920603 (DE)

Application
EP 91810737 A 19910917

Priority
CH 375590 A 19901128

Abstract (en)

A baseplate (2) is mounted in a folding frame (1), and an image medium or information medium (4) is placed on the baseplate (2), directly or indirectly, without bonding. The baseplate itself possesses spacer means, for example in the form of a corrugated sheet, which ensure back-ventilation of the information medium. The result is the creation of an advertising panel which is suitable to be hung in the open and prevents the formation of water of condensation. <IMAGE>

Abstract (de)

In einem Klapprahmen (1) ist eine Grundplatte (2) gehalten, auf die direkt oder indirekt ein Bild- oder Informationsträger (4) unverklebt aufliegt. Die Grundplatte weist selber distanzgebende Mittel auf, beispielsweise in der Form eines gewellten Bleches, die eine Hinterlüftung des Informationsträgers sicherstellt. Hierdurch wird eine Werbetafel geschaffen, die geeignet ist, im Freien aufgehängt zu werden und die Bildung von Kondenswasser vermeidet. <IMAGE>

IPC 1-7
G09F 15/00

IPC 8 full level
G09F 1/12 (2006.01); **G09F 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 1/12 (2013.01); **G09F 15/0018** (2013.01)

Cited by
AU675026B2; WO9516256A1; WO9516257A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
CH 678901 A5 19911115; EP 0488940 A2 19920603; EP 0488940 A3 19930519

DOCDB simple family (application)
CH 375590 A 19901128; EP 91810737 A 19910917